
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Handicaprådet har på rådets ordinære møde den 25. januar 2023 behandlet sagen 

”Rammeaftale på det specialiserede socialområde 2023-2024” og har følgende 

bemærkninger: 

Generelt mener rådet, at rammeaftalen er svært tilgængeligt stof, og det er svært at 

gennemskue, hvad rammeaftalen reelt indebærer.  

Rådet opfordrer til at indlede rammeaftalen med en kort evaluering af, hvad der er 

opnået og gennemført siden sidste aftale blev indgået, og hvilke forskelle der er i det 

udsendte forslag i forhold til tidligere. 

Handicaprådet opfordrer til, at der samarbejdes på tværs mellem omsorgsområdet 

og socialområdet i forbindelse med arbejdet med bosteder. Der er mange af de 

samme udfordringer på områderne, og der er givetvis store synergier at hente ved at 

samarbejde.  

Med venlig hilsen 

Karina Hjorth 
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